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ÅRSMÖTE 2010-07-08 
Plats & Tid: Klubbrummet - Fagerstahallen, klockan 19.00 
Närvarande: Thomas Liljeqvist, Lars Hedin, Pia Johansson, Carina Åkerlind, Kjell Granqvist, 

Maria Jonsson, Stefan Olsson, Ronny Johansson, Daniel Snickars, Jonas Sandberg 
 
 
1. Mötets öppnade 

Ordföranden Lars Hedin hälsade alla välkomna till årsmötet och förklarade mötet för öppnat. 
 

2. Fastställande av röstlängd 
Ordföranden Lars Hedin bockade av samtliga närvarande på separat medlemsförteckning. 
 

3. Mötets utlysande 
Ja, mötet har utlysts på rätt sätt via ”annons” i Fagersta Posten samt på föreningens hemsida. 
 

4. Fastställande av dagordning 
Mötet godkände dagordningen. 
 

5. Val av ordförande för mötet 
Till mötesordförande valdes Lars Hedin. 
 

6. Val av sekreterare för mötet 
Till mötessekreterare valdes Thomas Liljeqvist. 
 

7. Val av 2 st justerare samt 2 st rösträknare 
Till justerare tillika rösträknare valdes, Kjell Granqvist & Maria Jonsson. 
 

8. Årsberättelsen för styrelsen 
Verksamhetsberättelsen godkändes av mötet. 
Frågor från Stefan Olsson: 
- ”Hur länge gäller sammanslagningen med Skogsgymnastiken?” 
- ”Hur länge kommer herrlaget att heta Per-Ols/Skogs?” 
Svar från ordförande: 
- Avtalet mellan föreningarna gäller på ett (1) år där Per-Ols står för samtliga kostnader 
 och intäkter. Anledningen till den uppgörelse föreningarna kommit fram till är att laget på 
 så sätt behåller Skogsgymnastikens plats i seriespelet samt att det inte behöver betalas 
 några övergångskostnader. Om Skogsgymnastiken hade lagt ner sin verksamhet och  flyttats 
över till Per-Ols United hade laget varit tvungna att börja om seriespelet i lägsta  divisionen 
samt att vi varit tvungna att betala en stor summa pengar i  övergångskostnader. 
 

 
 
 
9. Förvaltningsberättelsen med tillhörande revisionsberättelse. 

Ordföranden Lars Hedin drog siffrorna för mötet samt läste upp revisorsberättelsen. 
Orsaken till det negativa resultatet beror på att hallhyrorna avseende föregående säsong inte 
blev bokade på rätt år, utan felaktigt hamnade på den här säsongens resultat. Totalt uppgår 
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dessa till ca 130 – 140 tusen SEK. Om dessa blivit bokförda på ”rätt” år hade årets resultat för 
föreningen varit positivt med ca 80 – 90 tusen SEK 
 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen under revisionstiden 
Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret, fastställde 
förvaltningsberättelsen och beslutade överföra det negativa resultatet på – 54 439:95 till ny 
räkning. 
 

11. Fastställande av budget 2010-2011 
Mötet hade några frågor beträffande budget, vilket krävde klargörande från kassören: 
- Konto 3200 avser entré för både dam- & herrlaget 
- 3990 avser intäkter för lottförsäljning. 
    (Nu kommer det inte bli nåon sådan intäkt då mötet istället beslutade att höja 
    deltagaravgiften) 
- 4110 avser Föreningsutveckling (inte Ledarutbildning) 
- 4240 Reseersättningar spelare är betydligt högre i år jfr. tidigare är då vi bl a ersätter en 
 bil för de killar som kommer fråm Surahammar 
Mötet godkände den föreslagna budgeten. 
 

12. Val av 3 st ledamöter på en tid av 2 år 
Valberedningen föreslår att: 
Samuel Jansson ersätter Lars-Erik Karlsson, som avgår ett år före mandatperiodens slut 
Sven-Erik Ödring ersätter Janne Eriksson 
Daniel Snickers som ny ledamot i styrelsen 
Minna Paajanen förlänger sitt åtagande 
Mötet godkände förslaget 
 

13. Val av 3 st suppleanter på en tid av 1 år 
Valberedningen föreslår Kenneth Andersson samt Kjell Granqvist. En position är vakant. 
Mötet godkände förslaget och gav styrelsen i uppdrag att hitta en tredje suppleant. 
Redan vid denna punkt nämnde mötesordförande att det föreligger en motion att ändra i 
stadgarna från tre till två suppleanter i styrelsen. Se punkt 20. 
 

14. Val av revisorssuppleant för en tid av 1 år 
Vakant. Mötet gav Styrelsen i uppdrag att hitta en person till den vakanta platsen. 
 

15. Val av valberedning 3 st för en tid av 1 år, varav en är sammankallande 
Förslag till styrelsen: Dick Helsing som sammankallande. 
Mötet gav Styrelsen uppdraget att hitta medlemmar till valberedningen. 
 

16. Fastställande av medlemsavgifter för 2010/2011 
Mötet godkände en medlemsavgift på 200 SEK/medlem, vilket är densamma som föregående 
år. Beträffande innebandyskolan är medlemsavgiften fördelad på 100 SEK per termin. 

 
17. Fastställande av deltagaravgift säsongen 2010/2011 

Mötet godkände att deltagaravgifterna höjs enligt följande fördelning: 
Lag / Ålder Gammal avgift Ny avgift 
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Seniorer 800 SEK/medlem 1 000 SEK/medlem 
Juniorer 600 SEK/medlem 800 SEK/medlem 
Födda 1994 - 1996 600 SEK / medlem 700 SEK / medlem 
Födda 1997 – 2000 400 SEK/medlem 500 SEK/medlem 
Födda 2001 – 2003 300 SEK/medlem 400 SEK/medlem 
Innebandyskolan Gratis Gratis 

 
18. Fastställande av julkalenderförsäljning säsongen 2010/2011 

Mötet godkände att julkalenderförsäljningen blir densamma som föregående år: d v s: 
Seniorer & Juniorer 10 kalendrar 
Lag i seriespel 7 kalendrar 
Lag i poolspel 5 kalendrar 
Innebandyskolan Inga kalendrar 

Möjlighet till ”friköp” kan göras till en kostnad av 25 SEK per kalender, vilket är densamma 
som den provision föreningen erhåller vid försäljningen. 
 

19. Fastställande av lottförsäljning, Föreningstriss – Innebandy, säsongen 2010/2011 
Mötet beslutade att höja deltagaravgiften istället för att införa lottförsäljning. 
 

20. Inkomna motioner 
Stadgeändring har inkommit från Thomas Liljeqvist att vi drar ner antalet suppleanter från tre 
till två. Förslaget godkändes av mötet. 
Denna måste tas upp för omröstning vid nästa års årsmöte. 
 

21. Övriga frågor/synpunkter 
Kassören ställde frågan beträffande Firmateckning, vilket finns klargjort vid det konstituerande 
styrelsemötet.  
Klubbdressar, material etc. bör finnas framme redan till första matchen. En önskan som 
samtliga i föreningen vill skall fungera bättre och som det jobbas på. Tyvärr kan inte styrelse 
eller sponsorgrupp lova att så blir fallet. 
Mötet uttryckte även att föreningen bör ha en domaransvarig. Även detta jobbar styrelsen med, 
men det är inte lätt att hitta någon som vill ta åt sig ansvaret. 
 

22. Mötets avslutande 
Hedin förklarade mötet för avslutat 
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______________________________ ______________________________ 
Thomas Liljeqvist Lars Hedin 
Mötessekreterare Mötesordförande 
 
 
 
 
______________________________  ______________________________ 
Kjell Granqvist Maria Jonsson 
Justerare Justerare 


